
Formannskapets behandling av sak 26/2025 i møte 18.03.2025: 
 
Behandling 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Oppdal kommune er enig til situasjonsbeskrivelsen som presenteres. 
Spesielt ønsker vi å uttrykke vår enighet med fylkeskommunens vurdering om at Haltenbanken ikke 
bør elektrifiseres.  
Oppdal kommune støtter oppgradering og utvidelse av eksisterende vannkraftverk. 
Oppdal kommune mener at Trøndelag på sikt mot 2050 bør være åpne for å vurdere kjernekraft som 
en mulig energikilde for fremtiden, gitt at dette kan gjøres på en trygg og økonomisk forsvarlig måte. 
  
Felles tilleggsforslag fra Formannskapet: 
Potensialet for utnyttelse av sol, vind og bioenergi bør vurderes som småskalaproduksjon, spesielt ut 
i fra et beredskapsperspektiv. Det er et betydelig areal med tak på næringsbygg, industri, lager og 
landbruk som vil kunne gi kraftproduksjon. Også såkalte «gårdsvindmøller» kan være mulig mange 
steder i tilknytning til bebyggelse uten at det vil gi noe nevneverdig miljøbelastninger. Disse behøver 
for eksempel ikke å være høyere enn bebyggelsen rundt. Samtidig er det alltid strømnett som kan 
kobles til i nærheten, og det er ikke behov for veibygging for tilgjengelighet.  
Vi har et betydelig potensiale i bioenergi, da både jordvarme, VA, husdyrgjødsel og flis er tilgjengelige 
ressurser. 
Oppdal kommune mener det er viktig med økonomiske incentiver og kompetansestøtte til lokal 
utredning av bioenergiproduksjon, fjernvarme og nærvarmenettverk, samt termisk lagring. Dette 
fordi det antagelig er den raskest realiserbare tilgangen på grønn energi i kommunene. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er kommunedirektørens forslag og tilleggsforslaget vedtatt. 
 
 
Vedtak 

Oppdal kommune er enig til situasjonsbeskrivelsen som presenteres. 
Spesielt ønsker vi å uttrykke vår enighet med fylkeskommunens vurdering om at Haltenbanken ikke 
bør elektrifiseres.  
Oppdal kommune støtter oppgradering og utvidelse av eksisterende vannkraftverk. 
Oppdal kommune mener at Trøndelag på sikt mot 2050 bør være åpne for å vurdere kjernekraft som 
en mulig energikilde for fremtiden, gitt at dette kan gjøres på en trygg og økonomisk forsvarlig måte. 
Potensialet for utnyttelse av sol, vind og bioenergi bør vurderes som småskalaproduksjon, spesielt ut 
i fra et beredskapsperspektiv. Det er et betydelig areal med tak på næringsbygg, industri, lager og 
landbruk som vil kunne gi kraftproduksjon. Også såkalte «gårdsvindmøller» kan være mulig mange 
steder i tilknytning til bebyggelse uten at det vil gi noe nevneverdig miljøbelastninger. Disse behøver 
for eksempel ikke å være høyere enn bebyggelsen rundt. Samtidig er det alltid strømnett som kan 
kobles til i nærheten, og det er ikke behov for veibygging for tilgjengelighet.  
Vi har et betydelig potensiale i bioenergi, da både jordvarme, VA, husdyrgjødsel og flis er tilgjengelige 
ressurser. 
Oppdal kommune mener det er viktig med økonomiske incentiver og kompetansestøtte til lokal 
utredning av bioenergiproduksjon, fjernvarme og nærvarmenettverk, samt termisk lagring. Dette 
fordi det antagelig er den raskest realiserbare tilgangen på grønn energi i kommunene. 
 


